



Αθήνα, 4 Φεβρουαρίου 2025  

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κύριο Υπουργό Δικαιοσύνης  

Θέµα : Σε ποια φάση βρίσκεται το σχέδιο ανακατασκευής του δικαστικού µεγάρου 

Θεσσαλονίκης;  

Το δικαστικό µέγαρο Θεσσαλονίκης, µετά από πενήντα και πλέον χρόνια λειτουργίας, δεν µπορεί, 

κατα γενική οµολογία, να ανταποκριθεί στις αυξηµένες ανάγκες της δικαιοσύνης στην Βόρεια 

Ελλάδα. Όλοι οι φορείς της δικαιοσύνης επισηµαίνουν την ανάγκη εκσυγχρονισµού των υποδοµών 

του, ώστε να µπορούν να εργάζονται, µε ασφάλεια, σε αξιοπρεπείς συνθήκες, αλλά κι οι πολίτες να 

εξυπηρετούνται όπως αρµόζει. Το Υπουργείο Δικαιοσύνης έχει εξαγγείλει την ανακατασκευή του 

δικαστικού µεγάρου Θεσσαλονίκης, µέσω ΣΔΙΤ, ενώ σύµφωνα µε δηµοσιεύµατα εξετάζει και 

κάποιες µεταβατικές λύσεις για την µετεγκατάσταση δικαστικών υπηρεσιών, για να µπορέσουν να 

υλοποιηθούν τα σχετικά έργα.  

Επειδή θα πρέπει να ενηµερωθεί η κοινωνία της πόλης, αλλά κι οι φορείς της δικαιοσύνης για το 

που βρίσκονται σήµερα οι διαδικασίες προγραµµατισµού της ανακατασκευής του δικαστικού 

µεγάρου της Θεσσαλονίκης.  

Ερωτάται ο κύριος Υπουργός :  

Σε ποια φάση βρίσκεται το σχέδιο ανακατασκευής του δικαστικού Μεγάρου Θεσσαλονίκης;  

Υπάρχει εξασφαλισµένη χρηµατοδότηση; 
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Πότε θα ολοκληρωθεί ο ανταγωνιστικός διάλογος των ενδιαφεροµένων κατασκευαστικών εταιριών 

για το έργο;  

Ποιες λύσεις προκρίνονται για την µεταβατική λειτουργία των δικαστικών υπηρεσιών; 

Η ερωτούσα βουλευτής  

Μάλαµα Κυριακή 




